
 

 

Weert, 1 april 2024 

 

In de Limburger van 29 maart 2024 staat een artikel over de bespreking in het Algemeen Bestuur van 

de RUD Limburg Noord. Uit het artikel blijkt dat een kleine meerderheid van de gemeenten heeft 

ingestemd met een herstelplan waarbij de RUD van een netwerkorganisatie wordt omgevormd naar 

een reguliere organisatie met de milieuambtenaren in dienst van de RUD.  

1. Bent u bekend met dit bericht?  

2. Is de inhoud van het artikel in grote lijnen correct?  

3. Kan het College aangeven hoe door de vertegenwoordiger van het College gestemd heeft in het 

Algemeen Bestuur van de RUD en of het College specifieke voorwaarden heeft gesteld?  

Uit het artikel in de Limburger blijkt dat de gemeente Venlo overweegt uit de RUD te stappen. Dit 

omdat de Venlose milieuambtenaren niet weg zouden willen uit Venlo. De gemeente Roermond uitte 

ernstige zorgen over een stijging van de kosten voor de gemeenten ten gevolge van de nieuwe 

structuur. Er zijn ook twijfels of de RUD in de nieuwe opzet wel voldoet aan het door het Rijk gesteld 

omzetcriterium van 16,5 miljoen euro.  

4. Is bekend of de ambtenaren van de gemeente Weert de overstap naar de RUD willen maken en 

hoe staan ze er dan tegenover?  

5. Is een RUD Limburg Noord zonder de gemeente Venlo levensvatbaar?  

6. Deelt het College de zorgen van de gemeente Roermond, en is er al een inschatting wat de 

financiële consequenties zouden betekenen voor Weert?  

7. Klopt de stelling dat het RUD een omzet van 16,5 miljoen euro zou moeten hebben op basis van de 

criteria en het Rijk en haalt de omzet van een RUD in de nieuwe opzet dit minimum?  

8. Hoe gaat U de Raad verder informeren over deze ontwikkelingen, over de vervolgstappen en de 

voortgang.  

 

 In afwachting van uw reactie,  

Met vriendelijke groet, 

Patricia van der Vegt 


